
  Protokoll från styrelsemöte i Botkyrka Ridsällskap 
 

1 
 

 

Tid  Onsdagen den 10 september 2014 kl. 19.00–21.00 
   
Plats  Vita villan, Skrävsta Gård 
   
Närvarande  Christer Lindberg 

Mats Andersson 
Mischa Johansson 
Kerstin Karlsson, fr.o.m. punkt 14088 c)  
Amanda Emanuelsson  
Therese Kristensen 
Patrik Sjöberg 
Linnea Widstrand 
Linda Holmqvist 
Linda Englund, fr.o.m. punkt 14088 c)  

   
Frånvarande  Sonny Hellberg 

Carolina Röhrl  
Werner Röhrl 
Ulrika Jansson 
Anna Holmberg  
Anna Ullman 
Elisabet Braun‐Ramnitz 
Anton Synnerdahl 

   
   
   
14083  Mötets öppnande 

  Christer förklarade mötet öppnat. 

   

14084  Dagordningens fastställande 

  Dagordningen fastställdes med tillägg av punkten Utdelning ur Ungdomsfonden som 
hanteras under Övriga frågor. 

   

14085  Val av justeringsperson 

  Styrelsen beslutar att utse Mats till justeringsperson. 

   

14086  Föregående protokoll 

  Protokollet från styrelsemötet den 12 augusti gicks igenom och lades till handlingarna. 
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14087  Skrivelser 

  a) Sök stipendier från Tryggs 60‐årsfond 

Svensk Idrott har genom Stockholms Idrottsförbund bjudit in till sökande av stipendier från 
Tryggs 60‐årsfond. Medel kan sökas till att förbättra ungdomsarbetet i föreningen t.ex. 
genom utbildning eller inköp av utrustning. 

Styrelsen beslutar att uppdra åt Linda H att hantera en ansökan.  

 

b) Information om föreningsbidrag 

Botkyrka kommun inbjuder till information om föreningsbidrag och praktisk datahjälp med 
ansökningen.  

Styrelsen noterar att vi redan hanterar ansökningarna och lämnar därför skrivelsen utan 
särskild åtgärd. 

 

14088  Rapporter 

  a) TK 

  I Antons frånvaro rapporterade Linda H: 

Fälttävlan löpte på bra och vädret var strålande. Flera kommentarer från ryttare som 
tyckte att det är roligt med en bra bana i Mellansverige så att man inte är hänvisad enbart 
till Skåne. Det återstår nu att städa bort en del material efter tävlingarna. Den ekonomiska 
redovisningen är inte klar ännu. Styrelsen riktar ett stort tack till alla involverade för väl 
genomförda tävlingar! 

Dressyrtävlingar 4‐5 oktober, bl.a. med Ponnyallsvenskan Div. 2 är nästa arrangemang. 

   

b) BRUS 

  Amanda rapporterade: 

BRUS‐möte har precis hållits. Skötarkurser måndagar och lördagar är påbörjade. Materialet 
till kursen genomgår en omarbetning och uppdatering med hjälp av Lisa A och Linda E. 

Käpphästfälttävlan med övernattning, middag och frukost kommer att arrangeras inom 
kommande veckorna. Mycket stort intresse för evenemanget! Fångarna på Skrefsta 
kommer att anordnas tillsammans med Fritidsgården. 

En styrelsemedlem i BRUS lämnar pga. flytt men ersättare finns redan utsedd. 

   

  c) Verksamhetsrapport 

  Linda H rapporterade: 

 

Grupper/elever 

Endast en ledig plats i hästgrupp och ungefär fjorton platser i ponnygrupper. Otroligt bra 
fyllnadsgrad totalt sett! 
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För hästarnas skull har vi sedan många år viktgränser och vi kommer att gå ut med en 
påminnelse om dessa. Eleverna informeras om viktgränserna inför varje terminsstart, bl.a. 
i terminsbrevet. Vi ber alla respektera dessa då det handlar om våra hästars hälsa och 
välbefinnande. 

 

Hästar/ponnyer 

Nefryt är inbytt mot stoet Dacoma.  

Spartacus har börjat gå en lektion om dagen. Bailey är under igångsättning. Scintröntgen 
gav inga utslag. Grynet gick omkull i hagen men är redan tillbaka i verksamheten. Grå har 
haft fångkänning och får stå inne på nätterna. Han går f.n. en lektion om dagen. 

Cenna ska på återbesök i nästa vecka. Puma har fått en spark med ett fult sår som följd. 
Hon går f.n. på penicillin. Donna är ombehandlad och ska på kontroll om två veckor. Nikita 
ska på återbesök om en vecka. Spirit har vrickat sig och vilar en vecka till att börja med.  

Med anledning av hästläget är det inte aktuellt med igenridningar! 

 

Anläggningen 

Smedjan får nästan ny köksinredning som byggkillarna har ordnat från en förskola i Fittja 
som ska rivas. Det sätts även in en ny matta och väggarna i köket målas om. 

Ena toaletten i Stora stallet utbytt och den läckande vattenförsörjningen till den ena 
tvättmaskinen är fixad. 

Elcentralerna ska bytas ut Lilla ridhuset och Stora stallet. Lilla ridhuset kommer att vara 
strömlöst 15‐17 september. Eventuellt kommer man att kunna koppla in belysningen inför 
kvällarna. Om detta inte kan ordnas måste ponnylektionerna flyttas till Stora ridhuset och 
då kommer detta att delas upp så att privathästägarna ändå har möjlighet att motionera 
inomhus. Bytet av elcentral i Stora stallet är ett större jobb som kommer att ta minst en 
vecka (förmodligen vecka 39). Även här kommer man eventuellt att kunna lösa 
belysningen i stallet, däremot kommer biutrymmen som t.ex. kontor, tvättstuga m.fl. inte 
att ha el. Larmsystemet går på reservkraft. Avprickning inför lektioner osv. kommer att ske 
manuellt på listor. Arbetena är nödvändiga för att öka säkerheten på anläggningen och vi 
förstår att de innebär stor olägenhet men vi hoppas ändå på förståelse. 

Elen på Vallen är utdömd och arbete med att ta fram åtgärdsförslag pågår. 

Bodarna på Vallen har konstaterats vara rivningsfärdiga. Även här pågår arbete med att ta 
fram förslag på nya lösningar. 

Södertörns Brandtjänst håller på och byter ut utrymningsskyltar och nödbelysning runt om 
på anläggningen. 

Arbete med att byta ut utomhusbelysningsarmaturerna kring Lilla ridhuset kommer att 
påbörjas inom kort. Detta är naturligtvis efterlängtat. 

Det parkeras fortfarande lite hur som helst på anläggningen. Information om vad som 
gäller läggs ut på hemsidan. 

Skrittmaskinen är felanmäld. 

Utöver åtgärderna som har beskrivits här betar vi av övriga löpande. 
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Fritidsgården 

Två lag är anmälda till Hästkunskapscupen som arrangeras av Svenska Ridsportförbundet. 

Fritidsgården har kommit i gång med onsdagsmys och skötarkurser och de kommer att 
arrangera Fångarna på Skrefsta tillsammans med BRUS. Ovanligt många lag är anmälda! 

   

  d) Ekonomi 

  Linda H har distribuerat resultatet t.o.m. augusti månad. Resultatmässigt ligger vi f.n. 
något bättre än budget. Ett antal underhållsfakturor saknas men när de är bokade kommer 
vi att ligga nästan helt enligt budget. 

Vi har haft besök av vår nya kontaktperson hos SISU. Hon gav oss tips om hur vi kan får 
mer i bidrag. Det finns bl.a. möjlighet att hålla föreläsningar, t.ex. om mental träning, på 
deras bekostnad. 

   

  e) Verksamhetsutskott (VU) 

  Inget att rapportera. 

   

  f) IT‐utskott (ITU) 

  Inget att rapportera. 

   

  g) Säkerhetsutskott (SU) 

  Inget att rapportera. 

   

  h) Personalutskott (PU) 

  PU har inlett arbetet med lönekartläggning. Arbetet fortsätter så snart vi har fått det nya 
avtalet från Kommunal. 

   

  i) Övriga rapporter 

  Inga övriga rapporter. 

   

14089  Projekt Stora privatstallet 

  Arbetena har löpt på otroligt bra och vi ligger före tidplan. Det som återstår nu är bl.a. 
uppsättning av huvar på yttertaket, installation av dörr i västra gaveln samt skyddsgaller 
över tilluftsdonen i boxarna. Vidare installation av utrymningslarm, inbrottslarm och 
passersystem. Det mesta bör vara klart inom de närmaste två veckorna. Länsstyrelsen 
kommer den 29 september för att besikta. Inflyttning av hästar får inte ske innan 
Länsstyrelsen har meddelat sitt beslut. Därefter sker besiktning av elarbetena och slutligen 
sedvanlig byggbesiktning. Vi arbetar för att kunna ha en invigning den 1 oktober med 
representanter från kommunen. I samband med denna sker inflyttning. Med information 
kommer! 
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14090  Uppdatering av policysamlingen 

  Uppdatering av policy P501 Brandskydd 

Linda H har på styrelsens uppdrag arbetat fram förslag till ny lydelse. 

Styrelsen beslutar att anta den nya lydelsen av policyn P501 Brandskydd och uppdrar åt 
Kerstin att föra in den i policysamlingen. 

   

14091  Tävlingsplanering 2015 för ridskolan respektive TK 

  Ridskolan och TK har presenterat ett förslag till tävlingsplanering. Några tävlingar saknas, 
bl.a. fälttävlan. Eventuellt kommer fler intern‐ och halvdagstävlingar att läggas in. 

Styrelsen beslutar enligt förslaget och bemyndigar dessutom TK att komplettera med 
eventuella interntävlingar och halvdagstävlingar som passar in. Beslut om fälttävlan fattas 
så snart TK har inkommit med förslag till datum. 

   

14092  Övriga frågor 

  Beslut om utdelning ur Ungdomsfonden 

Lisa A har inkommit med förslag till utdelning ur Ungdomsfonden för att stötta tjugotalet 
ryttare under 20 år som ska delta i Ponnycuperna med 500 kronor vardera. För att behålla 
tillräckligt med medel i Ungdomsfonden bör förslagen utdelning minskas något. 

Styrelsen beslutar att dela ut 300 kronor vardera som stöttning till de tjugotalet deltagare 
i Ponnycuperna. 

   

14093  Genomgång och uppdatering av åtgärdslistan 

  Åtgärdslistan gicks igenom och uppdaterades. 

 

14035 Avrapportering från gruppen Utveckling av ridsportcenter 

Gruppen har genom Christer skickat ut en rapport. 

Styrelsen beslutar att vid oktober månads möte diskutera de olika framarbetade förslagen 
i syfte att om möjligt komplettera dem samt prioritera dem avseende vilka vi ska arbeta 
vidare med. Därefter ska vi avvakta Ulf Wilkens rapport om ridsporten inom kommunen. 

 

14063 Utbyte av lysrör i Stora ridhuset 

Samtliga lysrör är nu utbytta i Stora ridhuset. 

   

14094  Utvärdering av mötet 

  Utvärderingen är ett internt verktyg för utveckling och kvalitetssäkring av styrelsens arbete 
och redovisas inte i protokollet. 
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14095  Nästa möte 

  Nästa möte är inplanerat till tisdagen den 7 oktober. 

    

14096  Avslutning 

  Ordföranden förklarade mötet avslutat 20:12 och styrelsen fick därefter en visning av Stora 
privatstallet. 

 

Tumba 2014‐09‐10 

 

 

 

Mischa Johansson  Christer Lindberg  Mats Andersson 
Sekreterare  Ordförande  Justeringsperson 


